
SREČANJE V TRSTU
Združenje slovenskih športnih društev v Ita-

liji je povabilo predstavnike TVD Partizan
Moste na svoj 7. občinski zbor, ki je bil v Trstu.

V poročilu predsednika Vojmira Kocmana
smo slišali ugotovitev, da postaja medsebojno
sodelovanje športnih in drugih organizacij v
Sloveniji vedno pogostejše in naj bi postalo tra-
dicionalno. Začeto sodelovanje s TVD Partizan
Moste je treba nadaljevati. Naš predstavnik jim
je v pozdravnih besedah to zagotovil, ker je
TVD Partizan Moste na zaključku priprav o
podpisu listine o trajnem sodelovanju med slo-
venskimi športniki in italijanskimi. V postopku
so tudi priprave za širše medsebojno sodelova-
nje med občino Zgonik in občino Ljubljana
Moste-Polje.

Na tem občnem zboru smo spoznali, da še
tako dobro predsedniško poročilo ni nikoli tako
dobro, da bi bili z njim zadovoljni vsi navzoči
odborniki. Slišali smo zelo kritične pripombe in
le malo pohvale. Odborniki, ki so na tem obč-

nem zboru zastopali svoje člane iz različnih
športnih panog, so bili odkrito kritični pred-
stavniki, kar je bilo tudi za nas zelo poučno. Bili
so enotnega mnenja, da je šport tisti medij, ki ne
pozna ne meje in ne družbene ureditve, ter da
tudi športniki ohranjajo slovenski jezik. Nekdo
je med razpravljalci dejal, da je najbolj srečen
takrat, ko pred tekmo zasliši slovenski pozdrav
»zdravo«.

Tudi na račun obveščanja je bilo nekaj kriti-
ke. Razpravljalci so želeli, da bi v časopisih slo-
vensko prebivalstvo ne obveščali samo o suho-
parnih športnih rezultatih in še to z enodnevno
zakasnitvijo. Želijo več pestrih informacij o
športnih in drugih rezultatih, ki jih dosegajo po-
samezniki in ekipe doma in na tujem.

Prav ta kritika pa je dala vlogo, da s tem pri-
spevkom pričenjamo informirati naše občane o
življenju in delu ter našimi sodelovanji z zamej-
skimi Slovenci.
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